
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-10-20, § 20 

 

 Tid Torsdagen den 20 oktober 2011 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat  Torsdagen den 25 oktober 2011 

 
 

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigerström 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Maria Östberg Svanelind (S)  tjänstgörande ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)    

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Per Hallberg (M) för Joakim Larsson (M) 

Therese Carlborg (M) för Lars Svärd (M)  

Thereze Randquist (M)  för Sebastian Carlsson (M)  

Gustav Johansson (M) för Christoffer Järkeborn (M) 

 

Ersättare: 

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Marita Ainheim, Ann-Charlotte Bergqvist, Petra 

Dalunde, Gunnar Jensen, Eva Olofsson, Martin Skillbäck samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 



  

 
 § 20 

Genomförandeavtal avseende kontorsbyggnad inom Vasastaden 

1:19, Hagastaden  
Dnr E2011-511-01477 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner genomförandeavtal med NCC avseende 

 kontorsbyggnad inom Vasastaden 1:19, Hagastaden. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Tjänstgörande ordförande Maria Östberg Svanelind (S) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Energianvändningen i kontorsbyggnaden ska vara högst 45-55 kWh/kvm/år 

 exklusive hushållsel. Man bör även se över hur många garageplatser som är 

 nödvändiga. Kontorsbyggnaden kommer att ligga i ett kollektivtrafiktätt område. 

 De flesta som arbetar inom området borde därför kunna ta sig till arbetet via 

 kollektivtrafik eller cykel. Endast garageplatser som är nödvändiga ur 

 tillgänglighetssynpunkt anser vi behövs. I övrigt ska byggnationen anpassas efter 

 ”Stockholms stads program för miljöanpassat byggande”.   

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


